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Protokół Posiedzenia  

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

w dniu 24.05.2011 roku 

 

 

Kraków, dnia 24 maja 2011 r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w 

dniu 24 maja 2011 r. o godzinie 18.55 w siedzibie TDUJ. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Rady TDUJ w następującym składzie: 

Członkowie Rady: 

Marcin Jarząbek, Prezes TDUJ 

Magdalena Kurnik, Wiceprezes TDUJ ds. CMUJ 

Maksymilian Galon 

Agata Jurkowska 

Marek Kosowski 

Berenika Koźbiał 

Michał Lubina 

Michał Piech 

Katarzyna Wójcik 

Komisja Rewizyjna: 

Bartosz Szczurowski, Przewodniczący 

Filip Gołębiowski 

Magdalena Grzyb 

Goście: 

Adam Kirpsza 

 

Porządek obrad: 

1. Wybór protokolanta posiedzenia Rady. 

2. Szkolenie z zarządzania czasem. 

3. Regulamin pracy biura. 

4. Wybór przewodniczącego zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności 

Doktorantów. 
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5. Impreza integracyjna dla doktorantów na zakończenie roku akademickiego. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Posiedzenie otworzył o godzinie 18.55 Prezes TDUJ Marcin Jarząbek. 

 

Ad. 1) Wybór protokolanta posiedzenia Rady. 

Protokolantem posiedzenia Rady został Michał Piech. 

 

Ad. 2) Szkolenie z zarządzania czasem. 

Magda Kurnik podjęła temat szkolenia z zarządzania czasem dla członków Rady. Padały 

propozycje na temat miejsca i czasu. Zdecydowano, że szkolenie odbędzie się w biurze TDUJ. W 

dyskusji na temat osób uczestniczących w szkoleniu, większość członków Rady wyraziła chęć 

wzięcia udziału w ww. szkoleniu. Ustalono także godzinę szkolenia. 

 

Michał Piech podniósł sprawę rzutnika. Wspomniał, że zaginął rzutnik i dotąd nie ustalono, kto 

ostatni z rzutnika korzystał. Wywiązała się krótka dyskusja odnośnie zasad wydawania rzutnika, 

Maksymilian Galon zaznaczył, że każda osoba pobierająca rzutnik ma obowiązek wpisywać się na 

stosowną listę. 

 

Ad. 3) Regulamin pracy biura. 

Maksymilian Galon podniósł sprawę regulaminu pracy biura. Zaproponował zmianę w 

sformułowaniu iż „członkowie Rady są wolontariuszami” i zmianę tego sformułowania na bardziej 

poprawne. Poddał propozycję, aby przeprowadzić głosowanie nad tym regulaminem. Ostatecznie 

ustalono, iż głosowanie zostanie przeprowadzone za pomocą listy dyskusyjnej i tam też zostaną 

zgłoszone ew. kolejne propozycje zmian i dyskusja. 

 

Marek Kosowski podniósł sprawę listu Tomasza Pugacewicza odnoszącego się do przejęcia części 

obowiązków Wiolety Szymańskiej przez Radę TDUJ, wystosowanego do członków Rady i zawartej 

w nim prośby Tomasza Pugacewicza odnośnie zmiany organizacji biura. W efekcie postanowiono 

przychylić się do części propozycji Tomasza Pugacewicza i ustalono, że przeorganizowanie biura 

odbędzie się po zamknięciu posiedzenia. 

 

Ad. 4) Wybór przewodniczącego zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności 

Doktorantów. 
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W tym miejscu pojawił się Adam Kirpsza, który jest kandydatem na przewodniczącego zespołu ds. 

Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów. Filip Gołębiowski przedstawił osobę 

Adama Kirpszy. Adam Kirpsza przedstawił swoją propozycję zmian w organizacji Konkursu i 

swoją wizję tegoż projektu w przyszłości. Następnie padły pytania do Adama ze strony Agaty 

Jurkowskiej, Bartosza Szczurowskiego, Magdaleny Grzyb, Magdaleny Kurnik i Michała Piecha. Po 

udzieleniu przez Adama odpowiedzi na wszystkie pytania Bartosz Szczurowski zarządził 

głosowanie nad kandydaturą. W głosowaniu tajnym wzięło udział 9 osób. Wydano 9 kart do 

głosowania, zebrano 9 kart, oddano 9 ważnych głosów, w tym:  

- 6 głosów za, 

- 0 głosów przeciw, 

- 3 głosy wstrzymujące się. 

Tym samym Adam Kirpsza został wybrany nowym przewodniczącym. 

 

Ad. 5) Impreza integracyjna dla doktorantów na zakończenie roku akademickiego. 

Berenika Koźbiał przedstawiła propozycję imprezy integracyjnej doktorantów na zakończenie roku 

akademickiego. Wskazała, że po rozważeniu organizacji imprezy w kilku miejscach, zdecydowano 

się na zorganizowanie imprezy w klubie Opium. Berenika przedstawiła budżet projektu, wskazała 

na sposób, w jaki przedsięwzięcie ma zostać rozreklamowane wśród doktorantów. Berenika podała, 

że motywem przewodnim imprezy mają być bajki i każdy z obecnych powinien przebrać się za 

postać z bajki. 

 

Ad. 6) Wolne wnioski. 

Żaden z obecnych nie zgłosił żadnego wolnego wniosku.  

 

Ad. 7) Zamknięcie obrad. 

Prezes TDUJ Marcin Jarząbek o godzinie 20.37 zamknął posiedzenie. 

 

         Protokołował: 

 

         Michał Piech 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 


